
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA XI SESJI RADY MIEJSKIEJ W NOWYM WARPNIE 
Z DNIA 07.11.2011 r. 

 

Ad. 1. Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie obrad 

XI Sesję Rady Miejskiej w Nowym Warpnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan Grzegorz 
Grochecki. 

b) stwierdzenie quorum 

Zgodnie z listą obecności (zał. 1) na posiedzeniu XI Sesji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie obecnych 
było 13 radnych, w związku z tym Rada posiada quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Na posiedzenie Rady przybyli Pan Burmistrz Władysław Kiraga, Sekretarz Gminy Pani Halina Utrata, 
Skarbnik Gminy Pani Jolanta Jędrzejczak, Dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Warpnie Pani Stanisława 
Ryszewska, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Teresa Szybka, Dyrektor Zakładu Gospodarki 
Komunalnej Pan Jarosław Burba (zał. 2), a także Sołtysi Sołectwa Brzózki Pani Halina Lewandowska, i 
sołectwa Warnołęka Pan Kazimierz Jaguszewski (zał.3), oraz goście (zał. 4) 

c) zatwierdzenie porządku obrad (zał. 5) 

Przewodniczący Rady zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne, 
2. Interpelacje radnych, 
3. Informacja Burmistrza o swojej działalności, 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/005/2010 Rady Miejskiej w Nowym 

Warpnie z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno 
na rok 2011, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy Nowe Warpno na rok 2011, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie podatków i opłat lokalnych, 
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na rok 2012, 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od nieruchomości, 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków, 
11. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
12. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
13. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
14. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 



15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy najmu 
lokalu użytkowego, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy najmu 
lokalu użytkowego, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 
Nowe Warpno lub jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organów 
lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru reprezentanta do Stowarzyszenia Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania, 

19. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje radnych, 
20. Zapytania i wolne wnioski, 
21. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

Jedna radna opuściła salę posiedzeń. 

za – 12, przeciw – o, wstrzymało się – 0 

Radni przyjęli proponowany porządek obrad. 

Przewodniczący poinformował, że gościem na dzisiejszej sesji jest Pan Antonii Michnowicz z 
nadleśnictwa Trzebież, który obchodzi jubileusz pracy. 

Przewodniczący oddał głos Panu Burmistrzowi Władysławowi Kiradze. 

Pan Burmistrz – na terenie naszej gminy Antonii Michnowicz jest od 15 lat. Współpraca gminy z 
Nadleśnictwem układała się zawsze bardzo dobrze. Nasza współpraca to także próba budowy drogi 
Nowe Warpno – Rieth, która nie powiodła się z przyczyn od nas niezależnych. Druga sprawa to chęć 
wybudowania drogi Nowe Warpno – Dobieszczyn. Dzięki Panu Nadleśniczemu udało się doprowadzić 
do tego, że Nadleśnictwo wzięło na siebie zadanie poszerzenia drogi, jest gotowy projekt, do końca 
roku chcemy podpisać umowę ze Starostą, w miesiącu luty zamierzamy ogłosić przetarg na budowę 
drogi. Ważne jest dla nas, że przez wiele lat mieliśmy w osobie Pana Antoniego sojusznika i 
przyjaciela. W imieniu własnym i mieszkańców Pan Burmistrz podziękował Panu Nadleśniczemu i 
wręczył upominek. 

d) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Radni przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 2 Interpelacje radnych 

Nie wpłynęły żadne interpelacje radnych 

 

 

 



Ad. 3 Informacja Burmistrza o swojej działalności 

Zarządzenia Burmistrza Gminy Nowe Warpno od dnia 29.09.2011 r. do dnia 28.10.2011 r. na XI 
Sesję Rady Miejskiej w Nowym Warpnie (zał. 6): 

1. ustalenie limitów na rozmowy ze służbowych telefonów komórkowych w okresie 
rozliczeniowym, 

2. wydania skierowania do zawarcia umowy najmu pomieszczenia w budynku gospodarczym, 
3. wydania skierowania do zawarcia umowy najmu pomieszczenia w budynku gospodarczym, 
4. wydania skierowania do zawarcia umowy najmu pomieszczenia w budynku gospodarczym, 
5. zmian budżetu i w budżecie gminy Nowe Warpno na rok 2011, 
6. zmiany w składzie Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie, 
7. powołania komisji w sprawie przekazania sieci wodociągowej (Brzózki), 
8. ogłoszenia przetargu nieograniczonego na roboty budowlane pn.: ,,Remont nawierzchni 

jezdni i chodników w centrum Nowego Warpna, (ul. Kościuszki, Kilińskiego, Reymonta, 
Poprzeczna, Kościelna, Warszawska i pl. Zwycięstwa), 

9. unieważnienie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na roboty budowlane pn.: ,,Renowacja 
nawierzchni jezdni i chodników w centrum Nowego Warpna, (ul. Kościuszki, Kilińskiego, 
Reymonta, Poprzeczna, Warszawska i pl. Zwycięstwa), 

10. ogłoszenia przetargu nieograniczonego na zakup i dostawę zestawów komputerowych, 
drukarek i oprogramowania komputerowego na potrzeby projektu MEW@ - Morze 
Cyfrowych Kompetencji., 

11. ogłoszenie przetargu nieograniczonego na roboty budowlane pn.: ,,Zaprojektowanie i 
budowa infrastruktury publicznej bezprzewodowej sieci dostępu do internetu w Gminie 
Nowe Warpno”, 

12. ogłoszenie przetargu nieograniczonego na roboty budowlane pn.: ,,Renowacja nawierzchni 
jezdni i chodników w centrum Nowego Warpna, (ul. Kościuszki, Kilińskiego, Reymonta, 
Poprzeczna, Kościelna, Warszawska i pl. Zwycięstwa), 

13. utworzenie punktu informacji turystycznej w pomieszczeniach wieży ratuszowej w Nowym 
Warpnie, 

14. projektów uchwał skierowanych do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie, 
15. unieważnienia ogłoszenia przetargu nieograniczonego na roboty budowlane pn.: ,,Renowacja 

nawierzchni jezdni i chodników w centrum Nowego Warpna, (ul. Kościuszki, Kilińskiego, 
Reymonta, Poprzeczna, Kościelna, Warszawska i pl. Zwycięstwa), 

16. powołania komisji w sprawie protokolarnego odbioru nieruchomości, 
17. ustanowienia dnia wolnego od pracy za odpracowaniem. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/005/2010 Rady Miejskiej w Nowym 
Warpnie z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 
2011 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 7) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 



Wspólne stanowisko komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
8) 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja, 

d) głosowanie 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/061/2011 z dnia 07 listopada 2011 roku, 
w sprawie zmiany Uchwały Nr II/005/2010 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 29 grudnia 
2010 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2011 (zał. 9). 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy Nowe Warpno na rok 2011. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 10) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
11) 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/062/2011 z dnia 07 listopada 2011 roku w 
sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy Nowe Warpno na 2011 rok. (zał. 12) 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie podatków i opłat lokalnych. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 13) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
14) 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 

Przewodniczący odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 



Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/063/2011 z dnia 07 listopada 2011 roku w 
sprawie podatków i opłat lokalnych. (zał. 15) 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 
na rok 2012. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 15) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
16) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/064/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2012. (zał. 17) 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 18) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
19) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/065/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. (zał. 20) 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia inkasa 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 21) 



b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
22) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja

Radny Szczepański – czy nadal będzie można uiszczać opłaty przez Internet? 

Pan Burmistrz – można wnosić opłaty przez Internet jak dotychczas. 

d) głosowanie

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę nr XI/066/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. (zał. 23) 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków. 

a) przedstawienie projektu uchwały

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki. (zał. 24) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
25) 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

c) dyskusja

Zmiany w projekcie uchwały wyjaśniła Pani Bożena Andruszkiewicz – Główna Księgowa ZGK. 

Radna Klimko – mieszkańcy skarżą się na jakość wody, że nie są płukane rury. 

Pan Burba – stwierdził iż takie informacje powinny być kierowane do niego. W dzielnicy Podgrodzie, 
aby polepszyć jakość wody wymieniamy hydranty. Jest to znaczny koszt. Płukanie wykonuje się dwa 
razy do roku, możemy robić to częściej, ale wszyscy za tą usługę zapłacimy. Jakość wody jest przez 
nas badana cztery razy w roku, także sanepid dokonuje badań cztery razy w roku. Dodatkowo raz w 
roku badamy wodę pod kątem obecności różnych metali. Parametry z tych badań są ogólnie 
dostępne. Jeżeli są jakieś niepokojące zmiany, to sanepid nakazuje natychmiast podjąć działania. 

Pan Owczarek – gminna powinna rozważyć inwestycję, aby razem ZGK doprowadzić do 
wyprowadzenia liczników z głębokich piwnic na korytarze, ułatwi to pracę spisującym stan liczników. 
Druga sprawa to w czasie kiedy są robione inwestycje takie badania wody robić raz w miesiącu, a 
protokół z tych badań umieszczać w zakładce ZGK, ponieważ nie każdy chodzi do biura. 

d) głosowanie

za – 12, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 



Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/067/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków. (zał. 26) 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 27) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
28) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

Brak dyskusji. 

d) głosowanie 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/068/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (zał. 29) 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 30) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
31) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

Brak dyskusji. 

d) głosowanie 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/069/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (zał. 32) 



Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 33) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
34) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

Brak dyskusji. 

d) głosowanie 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/070/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (zał. 35) 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub innych robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 36) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
37) 

c) dyskusja 

Brak dyskusji. 

d) głosowanie 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/071/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie dotacji stanowiącej dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (zał. 38) 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy najmu 
lokalu użytkowego. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 39). 



b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
40) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

Brak dyskusji. 

d) głosowanie 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/072/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego. (zał. 41) 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy najmu 
lokalu użytkowego. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 42) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Polityki Społecznej (zał.43). 

c) dyskusja 

Brak dyskusji. 

d) głosowanie 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/073/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego. (zał. 44) 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Nowe 
Warpno lub jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organów lub osób 
uprawnionych do udzielania tych ulg. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 45) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki Społecznej (zał. 
46) 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 



c) dyskusja 

Brak dyskusji. 

d) głosowanie 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/074/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Nowe Warpno lub jej 
jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 
ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do 
udzielania tych ulg. (zał. 47) 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru reprezentanta do Stowarzyszenia Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki (zał. 48). 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Brak stanowiska komisji. 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XI/075/2011 z dnia 7 listopada 2011 roku w 
sprawie wyboru reprezentanta do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. (zał. 49) 

 

Ad. 19 Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Szczepański – w sprawie sieci internetowej na terenie gminy. 

Skarbnik J. Jędrzejczak- są trzy programy, gdzie w tytułach występuje słowo Internet. Będą to punkty 
informacji turystycznej, jeden będzie się znajdował przy wieży ratuszowej, następny w Podgrodziu, 
Brzózkach i Warnołęce. 

Radny Krajewski – w sprawie chodników w Karsznie. 

Pan Burmistrz – jest to sprawa pozostająca w gestii Zarządu Dróg Wojewódzkich. Odbyło się 
spotkanie Pana Burmistrza z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich, gdzie poruszano tą sprawę. 
Budowa chodników jest uzależniona od pieniędzy jakie dostanie zarząd od Marszałka, rozmawiano 
także o wydzieleniu terenów pod budowę chodników. Jest problem w Brzózkach, gdzie kilka lat temu 
mieszkańcy wyrazili zgodę firmie Enea na postawienie słupów elektrycznych. Otrzymaliśmy 
pozwolenie na budowę ścieżki i wieży widokowej. 



Pan Owczarek – w wakacje mieszkaniec Niemiec zwrócił się do Pana Owczarka o skierowanie go do 
Karszna. Pan Owczarek poinformował go że taka nazwa nie funkcjonuje . Należy rozważyć pomysł 
wprowadzenia tej nazwy np. na przystankach autobusowych. 

 

Ad. 20 Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki zamknął posiedzenie XI Sesji Rady Miejskiej w Nowym 
Warpnie. 

 

 

PROTOKOLANT          ZATWIERDZIŁ 


